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Geachte mevrouw van Manen, 

 
Op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad heeft u namens de fractie 

van de lokale partij een aantal vragen gesteld over de plannen van de gemeente Amersfoort voor 

Skaeve Huse aan de Palestinaweg-Oost. In deze brief beantwoorden wij uw vragen inhoudelijk. 

 

Uw vragen: 

 

1. Wat is de mening van het college om uit de media te vernemen dat het grensgebied 

Amersfoort Nijkerk in dit geval nabij de Palestinaweg-Oost voorgesteld wordt om Skaeve 

Huse te plaatsen? 

 

Wij betreuren dat Gemeente Amersfoort het project in het geheim heeft voorbereid. De zoektocht naar 

een locatie voor Skaeve Huse speelt namelijk al langer. In 2020 heeft het college van Gemeente 

Amersfoort besloten het project prioriteit te geven. Als eerste stap werd een ‘longlist’ met potentiële 

locaties opgesteld. Hieruit kwamen 3 voorkeurslocaties naar voren. Aan de hand van een QuickScan 

werd van deze 3 locaties de beste locatie gekozen. Dit is het perceel Palestinaweg-Oost 3. 

 

Wij waren graag op de hoogte gesteld voordat deze locatie gekozen werd. Zowel bestuurlijk als 

ambtelijk zijn de plannen pas sinds september 2022 bij Gemeente Nijkerk bekend. Gemeente 

Amersfoort heeft door de geheime status van het project besloten om pas toen naar buiten te treden 
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met de plannen. Of andere buurgemeenten (Bunschoten en Soest: grenzend aan de andere twee 

voorkeurslocaties) wél eerder op de hoogte zijn gesteld is niet bekend. 

 

2. Kan het college de raad zo snel mogelijk informeren over de door haar genomen stappen tot 

bovengenoemde problematiek, bijvoorbeeld via een raadsinformatiebrief? 

 

Wij onderschrijven het belang van het zo snel mogelijk informeren van de raad. Dit zullen wij, zoals u 

voorstelt, doen middels een raadsinformatiebrief. Hierin gaan wij in op hoe het proces tot nu toe is 

verlopen, de zorgen die wij hebben en de stappen die wij gaan nemen. Deze brief wordt kort na de 

beantwoording van uw schriftelijke vragen aan de raad verzonden. 

 

3. Deelt het college de zorgen van De Lokale Partij dat de situering van de Skeave Huse 

gelegen is langs een fietsroute waar veel Nijkerkse jeugd en inwoners dagelijks gebruik van 

maken? 

 

Wij zijn ons ervan bewust dat de situering van de Skeave Huse gelegen is langs een fietsroute waar 

veel Nijkerkse jeugd en inwoners dagelijks gebruik van maken. Gemeente Amersfoort heeft 79 

Nijkerkse adressen aangeschreven. Deze adressen zijn geselecteerd aan de hand van nabijheid van 

de woning of het bedrijf en/of de aanwezigheid van looproutes van de bewoners van de Skaeve Huse. 

Denk hierbij bijvoorbeeld aan de route die zij afleggen van en naar de supermarkt. 

 

Wij betreuren dat Gemeente Amersfoort ons niet op de hoogte heeft gesteld van hun voornemen deze 

Nijkerkers aan te schrijven. Ook betreuren wij het dat wij niet op de hoogte gebracht zijn over de 

georganiseerde inloopbijeenkomst op 20 oktober jl. Wij vinden het namelijk belangrijk dat ook de 

belangen van Nijkerkers die verder weg van de beoogde locatie wonen maar op een andere manier 

belang hebben bij het al dan niet realiseren van Skaeve Huse op de beoogde locatie meegenomen 

worden in het proces. Wij hebben dit aangegeven bij Gemeente Amersfoort. 

 

4. Is het college reeds in overleg met Nijkerkse scholen omtrent de mogelijke plaatsing van deze 

Skaeve Huse en mogelijk risico hiervan? 

 

Wij zijn niet in overleg met Nijkerkse scholen omtrent de mogelijke plaatsing van de Skaeve Huse. 

Gemeente Amersfoort is verantwoordelijk voor de invulling van het (participatie)traject. Het al dan niet 

in overleg treden met Nijkerkse scholen valt hier ook onder. Wel hebben wij, zoals ook bij de 

beantwoording van vraag 3 is beschreven, bij Gemeente Amersfoort aangegeven dat er ook gekeken 

moet worden naar belanghebbenden uit Nijkerk die verder weg van de beoogde locatie wonen maar 

op een andere manier belang hebben bij het al dan niet realiseren van Skaeve Huse op de beoogde 

locatie. 

 

5. Onderschrijft het college de gedachte dat het net als bij de situering van ’t Klavertje 

(coffeeshops), de skaeve huse gesitueerd zijn aan de gemeentegrens van Nijkerk waardoor 

mogelijk overlast grotendeels terecht komt op Nijkerks grondgebied? 

 

Wij erkennen dat Skaeve Huse veelal aan de rand van een gemeente gerealiseerd worden. Dit komt 

door de eisen die aan de locatie gesteld worden: prikkelarm en dus ver van andere woonfuncties 
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verwijderd. Dit wetende zijn wij van mening dat Gemeente Amersfoort haar buurgemeenten al in een 

vroeg stadium bij de plannen had moeten betrekken. Of op zijn minst van de plannen op de hoogte 

had moeten stellen. Dat dit niet gebeurd is vinden wij jammer en zien wij in de toekomst graag anders. 

Dit zullen wij Gemeente Amersfoort kenbaar maken tijdens het bestuurlijk overleg van 15 november 

aanstaande. Dan staat onder andere regionale samenwerking/afstemming geagendeerd. Afstemming 

omtrent Skaeve Huse maakt hier onderdeel van uit. 

 

Wij hopen dat bovenstaande voldoende beantwoording biedt op uw vragen. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Nijkerk, 

de secretaris,         de burgemeester, 

 

 

 

de heer D.J. van Huizen   de heer mr. drs. G.D. Renkema 

 




